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持續進修 CPD

網上學習活動
e-Learning programmes

「網上學習活動」是監管局為持牌人免費提
供以網上自學增進知識的持續專業進修活

動之一。參加者可透過觀看課程影片，隨時
隨地增加知識。為減低2019冠狀病毒在社區
擴散的風險，監管局取消了三月至五月的持
續專業進修大型講座，並推出了更多「網上
學習活動」讓持牌人能透過網上遙距學習。

因此，監管局最近推出了五個新的網上學習
活動，分別為：一個有關打擊洗黑錢及恐怖
分子資金籌集、一個有關物業廣告、兩個有
關妥當填寫臨時買賣合約及一個題為「聽君
一席話•勝讀十年書」的網上學習活動。以
上網上學習活動共吸引了約166人次參加。

隨著科技發展及網上學習不單在專業和學術
界，更加於普羅大眾日漸普及，監管局會繼
續提供更多網上學習活動協助持牌人不斷學
習。

e-Learning programme is a form of Continuing Professional 

Development (CPD) activity offered by the EAA free of charge to 

the licensees for enriching their knowledge through online self-learning. 

Participants will watch a video-taped programme to enhance their 

knowledge at anytime and anywhere. As large scale CPD seminars 

scheduled for March to May 2020 were cancelled to reduce the risk of 

the spread of COVID-19 in the community, the EAA has been developing 

more e-Learning programmes for licensees’ remote studies.

As such, five new e-Learning programmes, namely one on anti-

money laundering and counter-terrorist financing, one on property 

advertisements, two on proper completion of provisional agreement for 

sale and purchase and one titled “Top Tips by Elites”, were launched by 

the EAA recently. These new e-Learning programmes attracted about 

166 enrolments so far.

In light of the prevalent trends of technological advancement and 

growing popularity of online learning not only among professionals 

and academia, but also within the community at large, more e-Learning 

programmes will be developed by the EAA to facilitate licensees’ 

continuous learning.




